
             
 
 

Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Stašov ze dne 2. září 2024 
 
 

  Navržený program: 
 

  1.  Zahájení  

  2.  Volba ověřovatelů zápisu  

  3.  Program zasedání 

  4.  Zpráva o činnosti obecního úřadu a plnění usnesení 

  5.  Střednědobý výhled rozpočtu obce 

  6.  Spolufinancování dopravní obslužnosti pro rok 2025 

  7.  Diskuse a závěr 

   

  Upravený program: 

 

  1.  Zahájení  

  2.  Volba ověřovatelů zápisu  

  3.  Program zasedání 

  4.  Zpráva o činnosti obecního úřadu a plnění usnesení 

  5.  Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene  

  6.  Spolufinancování dopravní obslužnosti pro rok 2025 

  7.  Diskuse a závěr 

 

 

 Přítomni: 6 členů zastupitelstva, 1 člen zastupitelstva omluven, 0 hostů 
 
                                   

1. Zahájení 
Starosta zahájil zasedání v 18 hodin. Přivítal přítomné a konstatoval, že zasedání bylo řádně 
svoláno a je přítomno 6 zastupitelů. K přijetí návrhů usnesení je zapotřebí 4 hlasů. Na zápis 
z minulého zasedání nebyly vzneseny žádné námitky. 
 

2. Volba ověřovatelů zápisu    
Do funkce ověřovatele zápisu byli navrženi Richard Lhoták a Václav Jirout. 
 

Hlasování č. 1 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce volí do funkce ověřovatele zápisu ze zasedání ze dne 
2.9.2024 Richarda Lhotáka a Václava Jirouta. 
 
 



 
 
 
Pro   6                                     Proti            0                       Zdržel se         0 

                   
     Návrh usnesení byl přijat. 

 
3. Program zasedání  

Starosta přečetl navržený program a současně navrhl jeho změnu: 

- jako bod programu č.5 bude nově zařazena Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného 

břemene, střednědobý výhled rozpočtu bude projednán na příštím zasedání. 

   
                  Hlasování č.2 

  Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje program zasedání ze dne 2.9.2024  
v upraveném znění. 

 
                    Pro    6                                     Proti            0                       Zdržel se         0 

 
                    Návrh usnesení byl přijat. 
 

 
4. Zpráva o činnosti obecního úřadu a plnění usnesení 

               Práce na úpravě autobusové zastávky pokračují, čekalo se na dodání obkladových pásků od 

dodavatele materiálu. Obklad se dodělal, zbývá natáhnout boční stěnu zastávky. Práce na 

vegetačních úpravách kolem malé vodní nádrže Stašov začnou v průběhu podzimu, dodavatel 

Tomáš Tonár zahájil práce provedením postřiku na odstranění plevele. U nádrže bylo osazeno a 

zprovozněno jedno ze dvou plánovaných solárních svítidel. Výstavbu altánu řešíme se stavebním 

úřadem v Hořovicích, protože místo stavby se nachází na katastrálním území Otmíče. Zatím 

čekáme na odpověď, v jakém řízení se stavba bude podle nového zákona schvalovat. Proběhlo 

jednání s projektantem výstavby chodníků ve spodní části Stašova a s projektantem na opravu 

cesty a výstavbu tůně, kterou bude financovat Státní pozemkový úřad. Když se nevyskytnou 

komplikace, tak budou obě akce zahájeny v roce 2025. Společnost TIVAG CZ, s.r.o. dokončila 

přístřešek pro správce hřiště TJ Stašov. Zahájena byla výstavba garáže pro malotraktor na dvoře 

obecního úřadu. Letos se počítá s výstavbou hrubé stavby, dokončení bude příští rok. Stavba 

komunikace v Hořovech se přesune také na příští rok, protože je nutné dořešit vedení NN 

v majetku ČEZ. I když objekt bývalé chlorovny necháme odpojit, tak je odběrné místo z jejich 

pohledu stále aktivní i po zrušení odběru. Po demontáži elektroměru jsou povinni držet 

rezervaci v případě znovu-připojení objektu po dobu 4 let. Dokonce i kdyby odběr byl ukončen 

více než 4 roky zpět, stále je kabel včetně pojistkové skříňky na objektu v majetku ČEZ 

Distribuce, který nemůžou jen tak opustit a dělat, že nikdy neexistoval. Obec proto požádala o 

zrušení přeložky a stávající kabel bude ponechán v komunikaci, pouze se odpojí a ponechá na 

místě. Stále je ale nutné zajistit možnost připojení pro objekt, toho se docílí smyčkou do nové 

přípojkové skříně na druhém kabelu, který nepřekáží v komunikaci. Tímto krokem se náklady na 

přeložku značně sníží, hrubě odhadnuto tak na polovinu. Byly zakoupeny lehčí a bezpečnější 

hliníkové branky pro malou kopanou na hřiště TJ Stašov. Původní branky využijí mladí hasiči ze 

Zdic, kteří u nás odpracují brigádu. Druhé letní kino mělo opět dobrou účast diváků, součástí 

akce byla i živá hudba a grilování. Projekt na výstavu sprch pro SDH se zatím zdržel, jsou 

problému se zavedením nového stavebního zákona. Dva kontejnery na bioodpad již dodavatel  

 



 

 

dodal. Vykládka byla provedena z technických důvodů v areálu AVE, které nám zajistilo jejich  

umístění v obci u vodojemu. Kontejnery jsou označené, jeden bude na větve a listí, druhý na 

trávu. Dodatečně budou také vyrobeny schody, aby se bioodpad mohl lépe do kontejnerů 

vykládat. Hromada na bývalém místě pálení čarodějnic bude zrušena. Hlavním důvodem je, že 

jedna část hromady leží na cizím pozemku. Druhá část zasahuje do plánované obecní cesty 

směrem na Kočvary, kterou plánujeme obnovit a na její výstavbu je již objednán projekt a je již 

zaměřená geodetem. Bioodpad bude proto možné ukládat pouze do kontejnerů u vodojemu 

nebo v areálu TJ Stašov. Dále byl objednán jeden kontejner na sklo na kontejnerové stanoviště u 

nádraží. Bude také nutné přehodnotit současného dodavatele služby odvozu použitého textilu. 

Na urgence o svoz nereaguje a v okolí plných kontejnerů na textil se tvoří nepořádek. 

Dekorativní dřevěné sloupy veřejného osvětlení ve středu obce postupně vysychají a ztrácejí 

pevnost. Při větru tak dochází k větším výkyvům sloupů a může dojít k ohrožení bezpečnosti. 

Některé sloupy jsou i ztrouchnivělé a jsou v nich díry. Dřevo není masiv, ale pouze slepená 

prkna. Také nebyl vhodný hranatý tvar sloupů. Větší životnost má kulatina, kterou by lépe 

obtékal proudící vzduch. Z těchto důvodů dojde k postupné výměně dřevěných sloupů za 

bezúdržbové, ocelové sloupy s povrchovou úpravou. První etapa výměny již byla dokončena. 

AVE ve druhém kole očipovalo další popelnice. Pokud při čipování narazili na nádoby, které 

nejdou z nějakého důvodu očipovat, tak tyto nádoby občanům zdarma vymění za nové plastové 

nádoby 120 l. Výměna těchto nádob proběhne při dalším kole čipování, které bude opět s 

předstihem oznámeno. Dočipují se také popelnice, které se nestihly očipovat nebo je majitelé 

nepřistavili před domy. Na popelnice je nutné napsat čísla popisné. Na silnici III/1174 od nádraží 

směrem na konec obce není funkční veřejné osvětlení, protože bylo poškozeno při dopravní 

nehodě. Oprava VO je poptána a bude hrazena z povinného ručení viníka nehody. Zatím došlo 

k opravě elektroinstalace, sloup není skladem a je ve výrobě.  

 

                Hlasování č.3 

              Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Stašov bere na vědomí zprávu o činnosti obecního  
   úřadu a plnění usnesení.      
 
   Pro    6                                     Proti            0                       Zdržel se         0 

 
                Návrh usnesení byl přijat. 

 
 

5.  Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene   
Společnost ELVITECH, s.r.o. zpracovala pro ČEZ Distribuci a.s. projektovou dokumentaci na  
stavbu č. „IV-12-6036575, Stašov, č.parc. 696. Dojde k výstavbě nové přípojkové skříně SS300 
na hranici pozemků parc. 695 a 696. Položení kabelu je projektováno na pozemku parc.č. 693, 
k.ú. Stašov u Zdic, ve vlastnictví obce Stašov, a proto žádají o projednání věcného břemene a 
návrhu Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. 
IV-12-6036575 se společností ČEZ. 

 
                Hlasování č.4 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení 
věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-6036575 se společností ČEZ. 

 



                 
 
 

   Pro    6                                     Proti            0                       Zdržel se         0 
                   
                Návrh usnesení byl přijat. 
 

6. Spolufinancování dopravní obslužnosti pro rok 2025 

               Od PID jsme obdrželi předběžný odhad výše příspěvků obcí ke spolufinancování dopravní 

obslužnosti pro rok 2025 (SDO). Na autobusovou linku 461 bychom měli ročně přispívat částkou  

               92 401,- Kč, na vlakovou linku S70 částkou  48 028,- Kč. Protože jsou tyto částky zatím orientační           
není nutné přijímat žádné usnesení. Dodatek ke smlouvě se bude projednávat až v roce 2025. 
 

 
7.  Diskuse a závěr      
     V závěru zasedání zastupitelé navštívili stavbu garáže na dvoře obecního úřadu. 

 
 
 
               Starosta poděkoval všem přítomným za účast a ukončil v 18:45 hod. zasedání. 

 
                 

     
 
 
    Ve Stašově 2.9.2024 

                 Zapsal: Miroslav Tichý 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                  
                  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
            
 
 

Usnesení zastupitelstva obce Stašov č.5/2024 ze dne 2.9.2024 
 

  
1. Zastupitelstvo obce volí do funkce ověřovatele zápisu ze zasedání ze dne 2.9.2024 Richarda 

Lhotáka a Václava Jirouta. 
2. Zastupitelstvo obce schvaluje program zasedání ze dne 2.9.2024  v upraveném znění. 
3. Zastupitelstvo obce Stašov bere na vědomí zprávu o činnosti obecního úřadu a plnění usnesení.      
4. Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a 

dohodu o umístění stavby č. IV-12-6036575 se společností ČEZ. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                 
                     Richard Lhoták                                         Václav Jirout                                    Miroslav Tichý                     
                    ověřovatel zápisu                                  ověřovatel zápisu                               starosta obce 
 

 

 



 

 
Jmenovité hlasování zastupitelů        

Příloha č.1 k zápisu ze zasedání zastupitelstva obce Stašov ze dne 2.9.2024     

          

Č.hlasování Bod programu M. Tichý L. Frýbert J. Závora J.Sudík V.Jirout Z. Jílek R. Lhoták  

1. 2. PRO PRO PRO OMLUVEN PRO PRO PRO  

2. 3. PRO PRO PRO OMLUVEN PRO PRO PRO  

3. 4. PRO PRO PRO OMLUVEN PRO PRO PRO  

4. 5. PRO PRO PRO OMLUVEN PRO PRO PRO  
          

          

 

 


